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Minuta ședinței Consiliului Consultativ din 14 octombrie 2021 
 
14 octombrie 2021, 11.00 – 11.30 
 

 

Introducere 

 
Vicepreședintele ANCOM, Eduard LOVIN, urează bun venit participanților la Consiliu 
Consultativ desfășurat online și prezintă Agenda întâlnirii. 
 
1. Adoptarea Agendei 
 
Vicepreședintele ANCOM enumeră documentele supuse dezbaterii și cere observații asupra 
agendei, care conține minuta ședinței Consiliului Consultativ al ANCOM din data de 23 
februarie 2021, Proiectul de decizie privind compensarea costului net aferent 
furnizării serviciilor poștale din sfera serviciului universal în anul 2019 și sinteza 
observațiilor la proiectul menţionat. 

În lipsa oricăror remarci, agenda este adoptată în forma propusă de ANCOM. 

2. Minuta întâlnirii anterioare 
 
Vicepreședintele ANCOM solicită observații cu privire la Minuta şedinţei Consiliului Consultativ 
din 23 februarie 2021. În lipsa oricăror remarci, minuta este adoptată în forma propusă de 
ANCOM. 

 
3. Proiectul de decizie privind compensarea costului net aferent furnizării serviciilor 
poștale din sfera serviciului universal în anul 2019  

Vicepreședintele ANCOM dă cuvântul dnei. Roxana Cîrjan, Șef Serviciu Audit şi Contabilitatea 

Costurilor din cadrul Direcției Reglementare Economică, pentru a prezenta sinteza observațiilor 
primite de Autoritate în perioada de consultare publică a proiectului de decizie. 

Reprezentantul ANCOM realizează o scurtă trecere în revistă a principalelor observații primite 
în termenul de consultare publică pe marginea proiectului de decizie al Autorității. Toate 
observațiile, precum și răspunsurile oferite de către Autoritate pot fi consultate pe larg în 
documentul de sinteză a observațiilor, elaborat de ANCOM în urma procesului de consultare 
publică și publicat pe site-ul instituției. 

Vicepreședintele ANCOM solicită observații suplimentare față de cele transmise în perioada de 
consultare publică pe marginea proiectului de decizie aflat la punctul 3 pe agenda ședinței 
Consiliului Consultativ, în măsura în care există argumente noi față de cele prezentate deja. 

Un reprezentant al Companiei Naționale Poșta Română (CNPR) precizează că nu au alte 
observații, dar dorește să afle cine ar fi putut solicita, în cadrul consultării publice, includerea 
sursei de finanțare în cadrul deciziei pe care ANCOM o va emite.  
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Vicepreședintele ANCOM a clarificat că această solicitare vine din partea unui respondent care 
a văzut în consultare publică toată documentația și care nu știa faptul că ANCOM nu are și 
inițiativă legislativă, aceasta fiind apanajul Guvernului, prin ministerul de resort. De asemenea, 
acesta precizează că ANCOM nu poate să impună Guvernului diverse soluții privind sursele de 
finanțare.   

Nemaifiind alte observații, vicepreședintele ANCOM consideră proiectul de decizie privind 
compensarea costului net aferent furnizării serviciilor poștale din sfera serviciului universal în anul 
2019 adoptat în forma discutată și menționează că acesta va fi comunicat CNPR.  

4. Vicepreședintele ANCOM dorește să afle dacă sunt alte aspecte pe care participanții doresc 
să le abordeze la punctul 4, diverse.  

Vicepreședintele ANCOM este de acord, la solicitarea unui reprezentant al CNPR, cu 
organizarea unei întâlniri între cele două instituții în viitorul apropiat.  

La solicitarea reprezentantului Fan Courier de a afla când va fi publicată decizia ANCOM cu 
privire la proiectul de decizie discutat în cadrul întâlnirii, vicepreședintele ANCOM precizează 
că decizia este un act individual care va fi transmis către CNPR și va fi publicat pe pagina de 
internet ANCOM, așa cum a rezultat din cadrul ședinței de Consiliu Consultativ.  

Directorul general CNPR intervine pentru a saluta persoanele prezente la această întâlnire și 
menționează faptul că așteaptă întâlnirea bilaterală pentru a discuta mai multe aspecte din cadrul 
serviciilor poștale, punând accent pe ideile de bune practici rezultate din vizita acestuia la mai 
multe companii naționale poștale din state europene. 

În finalul ședinței, vicepreședintele ANCOM precizează că odată cu această ședință se încheie 
o etapă, amintind faptul că pentru exercițiul următor de desemnare, respectiv furnizarea 
serviciului universal pe perioada 2020-2024, oferta financiară înaintată de CNPR a fost cost net 
zero, prin urmare ANCOM nu se va mai afla în situația de a analiza cereri de compensare a 
costului net.  

Vicepreședintele Eduard Lovin le mulțumește participanților pentru prezență și declară 
ședința închisă. 

 

 

 


